

MAP testing begins Monday-May 5th, 2025

PARENT TIPS FOR MAP

Dear Parents,

As we enter the month of May, we stand at a pivotal moment in our academic journey. The MAP testing not only reflects our students' growth but also showcases the incredible dedication and hard work of our teachers, students, and you—our supportive parents.

This testing period is more than just an assessment; it is an opportunity to celebrate the progress our students have made. Your unwavering commitment to their education has empowered them to reach new heights. Together, we have created an environment where learning thrives, and every achievement counts. Let's continue to encourage our students to embrace this challenge with confidence. Their efforts will highlight our school's dedication to excellence and growth, showcasing how far we have come as a community at NAIS.

Thank you for your continued support and partnership. Together, we can inspire our students to shine!

أولياء الأمور الأعزاء،

لا MAP مع دخولنا شهر مايو، نقف في لحظة حاسمة في رحلتنا الأكاديمية. إن اختبار يعكس فقط نمو طلابنا، بل يظهر أيضًا الإخلاص الرائع والعمل الجاد للمعلمين والطلاب .وأنتم — أولياء الأمور الداعمين

تعتبر ُهذه الفترة من الاختبارات أكثر من مجرد تقييم؛ إنها فرصة للاحتفال بالتقدم الذي أحرزه طلابنا. إن التزامكم الثابت بتعليمهم قد مكنهم من الوصول إلى آفاق جديدة. معًا، .أنشأنا بيئة تزدهر فيها التعلم، وكل إنجاز يحسب

دعونا نستمر في تشجيع طلابنا على مواجهة هذا التحدي بثقة. ستظهر جهودهم التزام .NAIS مدرستنا بالتميز والنمو، مما يبرز مدى تقدمنا كأفراد في مجتمع !شكرًا لدعمكم المستمر وشراكتكم. معًا، يمكننا إلهام طلابنا للتألق

Middle School Parent Newsletter



Purposeful Planning

- NAIS 6-9 grades Section A will begin the first week of testing One core test per day (each section will have their own week for testing)
 - Language Monday
 - Science Tuesday
 - Reading Wednesday
 - Math Thursday
- Testing time is consistent = 8:00 am 10:00 am
- Students will test only with their section = small groups
- Students will have over 90 minutes per section = Students can concentrate and focus without RUSHING
- Make-ups will occur throughout the month of May = no stress if their is an absence
- All academic classes will continue during testing = consistency for all sections ...even if they are not testing

```
للصفوف من 6 إلى 9 في الأسبوع الأول من الاختبار - اختبار أساسي واحد في ٨ ستبدأ اختبارات القسم اليوم (سيكون لكل قسم أسبوعه الخاص للاختبار) اللغة - الإثنين العلوم - الثلاثاء العلوم - الثلاثاء القراءة - الأربعاء القراءة - الأربعاء الرياضيات - الخميس الرياضيات - الخميس وقت الاختبار ثابت = من 60:8 صباحًا إلى 60:00 صباحًا سيختبر الطلاب فقط مع قسمهم = مجموعات صغيرة سيختبر الطلاب فقط مع قسمهم = مجموعات صغيرة سيكون لدى الطلاب أكثر من 90 دقيقة لكل قسم = يمكن للطلاب التركيز والانتباه دون تسرع سيتم إجراء اختبارات تعويضية طوال شهر مايو = لا ضغط في حالة الغياب ستستمر جميع الفصول الأكاديمية خلال فترة الاختبار = الاتساق لجميع الأقسام... حتى لو لم يكونوا في اختبار
```

Middle School Parent Newsletter

Calendar

Mav					
Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	Saturday
Secondary NGRT Testing Week	PD Day half day for students		Labors' Day Secondary Talent Show	2 Elementary Talent Show	3
Teacher Appreciation Week Secondary MAP, Elementary NGRT and AP Testing Starts	6 Teacher ppreciation	7	8	9	10
12 Map Elem MAP Testing Starts	13	14	15	16 AP Testing Ends	17 Secondary Youth Leadership Conference Module 2
19 PISA PISA Testing (selected students)	20	21 Secondary Math Olympiad	22 Middle School Ted Talk	23 High School Ted Talk	24 Secondary Youth Leadership Conference Module 3
26	27	28	29	30 MAP Testing Ends	31

Middle School Team

Jonathan D'Avignon
Vice Principal
vp_6-8@naischool.ae



Krystel Venzant
Dean of Students
krystel.v@naischool.ae



Mohamad Darwish
Middle School Supervisor
mohamed.d@naischool.ae



Joshua Quinn
Well-Being Coordinator and
Student Services
joshua.q@naischool.ae



Nabeera Noman
Guidance Counselor
Nabeera.n@naischool.ae





It's Nice to meet you



school teachers and find their email addresses

Click the picture to meet the middle









NAIS UNIFORMS & ID BADGES

ATTENTION ALL MIDDLE SCHOOL PARENTS
ALL STUDENTS MUST ATTEND SCHOOL IN THE PROPER
NAIS UNIFORM

NAIS STUDENT IDS ARE REQUIRED TO BE WORN AT ALL TIMES. If your child does not have an ID please reach out to Ms. Krystel

krystel.v@naischool.ae

NAIS RED POLO SHIRT WITH NAVY BLUE (ONLY) PANTS OR NAVY BLUE SKIRT FOR GIRLS



NAIS HOODIE WITH
NAVY BLUE PANTS OR NAVY
BLUE SWEAT PANTS
GIRLS-NAVY BLUE SKIRT OR
NAVY BLUE SWEAT PANTS.



TO THE DRESS CODE WILL:
LOSE CONDUCT MARKS

CALL HOME TO PARENTS FOR THEM TO PICK THEM UP OR BRING THEIR UNIFORM

WILL BE PLACED IN MS MAHA'S OFFICE UNTIL THE STUDENT IS IN PROPER UNIFORM.

NAIS UNIFORM INCLUDES THE PROPER CLOTHING AND STUDENT ID.

NAIS PE KIT WITH NAIS NAVY BLUE SWEATPANTS OR NAIS NAVY BLUE SHORTS



STUDENTS CAN PURCHASE ONE OF THE FOLLOWING SPIRIT HOODIES FROM THE DYE BOOKSTORE UPSTAIRS.







Females are allowed to wear foundation ONLY on their faces.
Anything else such as mascara, eyeliner, lipstick, colored gloss, highlight foundation, blush, or anything other than foundation is not allowed. Ladies will be given a wipe clean their face.

CLOSED TOE SHOES ONLY!!!
NO CROCS, FLIP FLOPS, OR OPEN HEELED
SHOES ARE ALLOWED.